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PROTOKÓŁ NR 109 / 2004  
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
                                       z dnia  9 września   2004  roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym  w Wągrowcu . 
 Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godzinie 9.00 zakończono o  
godzinie 14.30 
 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Józef Sulikowski                 -   Starosta Wągrowiecki 
2. Michał Piechocki                 -  Wicestarosta 
3. Tomasz Kranc                     -  Członek Zarządu Powiatu 
4. Andrzej Wieczorek              - Członek Zarządu Powiatu 
5. Tadeusz Synoracki              -  Członek Zarządu Powiatu 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 
 

5. Danuta Królczyk                  -  Skarbnik Powiatu  
6. Andrzej Sebastyański          -  Sekretarz Powiatu 
7. Wacław Ptak                        - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg  
                                                     w Wągrowcu   
7. Jarosław Fertsch                    - Kierownik Wydziału Oświaty                                                        
8. Dariusz Przesławski              - Kierownik Wydziału Budownictwa 
9. Małgorzata Klessa                 - Kierownik Wydziału Ochrony  
                                                     Środowiska  

  10. Izabela Napiecek                    - Radca Prawny  
  11. Radosław Kubisz                    - Rzecznik prasowy        
  12. Mariola Substyk                     - protokolantka 
 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i 
przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu posiedzenia  Zarządu z dnia 31 sierpnia   2004 r. 
3. Informacja Starosty  i Wicestarosty   o działaniach między 

posiedzeniami Zarządu. 
4. Rozpatrzenie wniosku  dyrektora PZD w Wągrowcu o zmianę planu 

finansowego na lata 2004/2005 dot. wykonania zadania pn.:                   
„ budowa ul. Leśnej w Wągrowcu”. 

5. Zaopiniowanie na sesję RPW informacji o stanie szkół 
ponadgimnazjalnych po rozpoczęciu roku szkolnego 2004/2005. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia obowiązków Dyrektora 
MOW w Antoniewie. 

7. Przedstawienie informacji o możliwościach pozyskania środków 
poza budżetowych na realizację zadań z zakresu  oświaty, kultury i 
sportu. 

8. Ustalenie wysokości dodatków funkcyjnych dla dyrektorów 
placówek oświatowych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia zasad obsługi przez szkoły 
programu przyznawania i przekazywania w roku 2004/2005 
stypendiów dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych, 
umożliwiających uzyskanie świadectwa dojrzałości w Powiecie 
Wągrowieckim. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie uzgodnienia projektu decyzji o 
warunkach zabudowy działek: 

   10.1 w Skokach przy ul Wągrowieckiej, 
10.2 w Skokach przy ul Topolowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej i 
uchwalenie regulaminu jej pracy. 

12. Rozpatrzenie wniosku Nadleśnictwa Durowo o dofinansowanie 
tworzenia ośrodka edukacji leśnej. 

13. Rozpatrzenie wniosku Rewidenta Powiatowego o dofinansowanie 
studiów podyplomowych. 

14. Przedstawienie informacji o projekcie finansowania 
termomodernizacji obiektów. 

15. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
16. Uwagi i wnioski. 

 
 
Ad.1 
 
Odczytano porządek obrad Zarządu bez zgłaszania uwag.  
 
Ad.2 
 
Przyjęto protokół  posiedzenia  Zarządu z dnia 31 sierpnia   2004 roku. 
 
Ad.3 
 
Starosta  i Wicestarosta przeprowadzili wizję lokalną remontowanego 
odcinka  drogi powiatowej w Chawłodnie  gm. Gołańcz. Starosta wniósł 
uwagi do projektantów, że  jest słaby nadzór Powiatowego Zarządu Dróg 
nad projektami, gdyż wjazdy zaplanowane są za wąskie. Starosta 
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uczestniczył w otwarciu  sali komputerowej w Niemczynie gm. 
Damasławek. 
Wicestarosta uczestniczył w  inauguracji roku szkolnego 2004/2005 w             
I Liceum Ogólnokształcącym w Wągrowcu, uczestniczył w złożeniu 
kwiatów pod pomnikiem Powstańców Wielkopolskich.  Starosta i 
Wicestarosta uczestniczyli w spotkaniu, na którym  podsumowano                  
„ Dożynki Powiatowe”. Starosta i Wicestarosta przeprowadzili wizję 
lokalną Wydziału Komunikacji pod względem  obsługi petentów.  
Wicestarosta uczestniczył w spotkaniu  dot. termomodernizacji budynków, 
uczestniczył w  „Dożynkach Gminnych w Gołańczy”,  brał udział w  
naradach zespołów stypendialnych.  
Starosta i Wicestarosta   uczestniczyli w spotkaniu z przedstawicielami 
przychodni w sprawie instalacji  „ Rentgena” w tejże przychodni. 
Członek Zarządu Tadeusz Synoracki uczestniczył obchodach w  25- lecia  
nowej szkoły, w obchodach 100-lecia starej szkoły oraz   uczestniczył we 
wręczeniu sztandaru. Pan Synoracki uczestniczył  również w  „Dożynkach 
Gminnych” w gm. Mieścisko oraz wziął udział w Targach Michałowskich. 
Członek Zarządu  Pan Andrzej Wieczorek  reprezentował Zarząd Powiatu 
w uroczystych obchodach  „Dnia Kasztelana”. 
Sekretarz powiatu Pan Andrzej Sebastyański  poinformował, że 
uczestniczył  w spotkaniu Związku Inwalidów Wojennych w Pile. 
Członek Zarządu Pan Tomasz Kranc uczestniczył w Powiatowych 
Zawodach Strzeleckich. 
  
Ad.4 
 
Pan Wacław Ptak  Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg oraz Pani Danuta 
Królczyk skarbnik powiatu przedstawili wniosek w sprawie zmiany planu 
finansowego i zwiększenie planu wydatków na realizację zadania p.n.                
„ budowa ul. Leśnej w Wągrowcu”.  Pan  Dyrektor    powiedział m.in., ż 
zgodnie z Wieloletnim Planem Inwestycyjnym  oraz budżetem na rok 
bieżący , na realizację tego zadania przewidziano  1 500 tys. zł. 
Najkorzystniejsza oferta złożona w postępowaniu przetargowym  opiewa 
na kwotę 1 868 875,44 zł. W związku z czym  wybranie najkorzystniejszej 
oferty jest uzależnione od ewentualnego zwiększenia planu wydatków na 
realizację tego zadania w latach 2004 i 2005. 
Pan Tadeusz Synoracki  przypomniał, że  wszystkie przetargi, których 
kwota przekraczała WPI były unieważnione i następnie ogłaszano II 
przetarg. Ponadto zwrócił się z zapytaniem , czy  po zmianie planu 
wydatków nie okaże się  coś dodatkowego, że trzeba będzie przygotować  
jeszcze większe  środki finansowe? 
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Pan Ptak wyjaśnił, że  nie można przewidzieć wszystkiego. Ponadto Pan 
Dyrektor zwraca uwagę , żeby dokumentację przygotowywać odpowiednio 
wcześnie i przewidzieć nieprzewidziane. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie (5 obecnych)  pozytywnie rozpatrzył  
powyższy wniosek i wyraził zgodę na zwiększenie planu wydatków na 
realizację zadania p.n.: „budowa ul. Leśnej w Wągrowcu”, w latach 2004-
2005, przeznaczając na ten cel kwotę; w 2004 r – 569 886 ,32 zł oraz               
1 298 989,12 zł w 2005 roku . Łączna kwota  1 868 875 ,44 zł. 
Powyższy wniosek stanowi  załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 5 
 
Pan Jarosław Fertsch Kierownik Wydziału Oświaty przedstawił informację 
o stanie szkół ponadgimnazajalnych  po rozpoczęciu roku szkolnego 
2004/2005. 
Pan Tomasz Kranc zwrócił się z zapytaniem czy  w I Liceum 
Ogólnokształcącym oraz czy w innych szkołach są prowadzone zajęcia 
pozalekcyjne? 
Ponadto czy na podstawie arkuszy organizacyjnych,  są zwiększone 
godziny zajęć w profilach i czy w szkołach mogą funkcjonować kółka 
zainteresowań i w jaki sposób dyrektorzy wykorzystują godziny im 
przyznane ?   
Pan Wieczorek zaproponował, aby w gminach te kółka zainteresowań 
miały charakter środowiskowy natomiast  pozostałe  to należy 
przeanalizować sytuację. 
Po wyjaśnieniu wątpliwości , Zarząd powyższą informację  pozytywnie 
zaopiniował i   stanowi  ona załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 6 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie  ( 5 obecnych) podjął uchwałę w sprawie  
powierzenia obowiązków Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Antoniewie  Pani Iwonie Grzegorzewskiej  do                 
dnia 31 sierpnia 2009 roku. 
Powyższą uchwałę przedstawił Kierownik Wydziału Oświaty Pan Jarosław 
Fertsch i stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 7 
 
Kierownik Wydziału Oświaty Pan Jarosław Fertsch przedstawił informację 
o możliwościach  pozyskania środków poza budżetowych na realizację 
zadań z zakresu oświaty, kultury i sportu. Zarząd Powiatu  wnosi o 
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szczegółowe  wyjaśnienie sytuacji , dlaczego  nie zostały dofinansowane 
ścieżki  rowerowe ?  
Pan Kierownik wyjaśnił, że PTTK występowało o dofinansowanie ścieżek 
rowerowych. 
Ponadto Zarząd  prosi o bliższe informacje dot.  pracowni internetowych 
finansowanych przez Urząd Marszałkowski i przedstawienie na   
posiedzeniu po wyjaśnieniu wszystkich wątpliwości. 
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 8 
 
Zarząd Powiatu wysokość dodatków funkcyjnych dla dyrektorów placówek 
oświatowych przedstawionych przez Kierownika Wydziału Oświaty Pana 
Jarosława Fertscha będzie omawiał  w późniejszym terminie . 
Pan Synoracki   proponuje, aby  przeprowadzić przegląd wszystkich kółek 
zainteresowań pod względem dynamiki i osiągnięć. Ponadto powinniśmy  
przejrzeć regulaminy organizacyjne pod względem  godzin 
ponadplanowych we wszystkich  szkołach ponadgimnazjalnych  powiatu 
wągrowieckiego i  Zarząd prosi, aby Wydział przygotował  ile  godzin  
zaplanowano dla Wicedyrektorów szkół i  do połowy października br. 
przedstawił na posiedzeniu Zarządu . 
Ponadto dyrektorzy szkół  powinny  kształtować politykę płacową i 
podnosząc pensje nie powinny   omijać  żadnych z grup społecznych 
mianowicie – obsługi administracyjnej, dlatego   dyrektorzy  powinni 
przejrzeć budżet  czy w swoim budżecie mają wystarczające środki na 
ewentualne podniesienie płac. Zostanie to zasygnalizowane na spotkaniu z 
dyrektorami szkół  w dniu 10 września br. 
Powyższa informacja  dodatków funkcyjnych  stanowią załącznik nr 5 do 
niniejszego protokółu. 
 
Ad 9 
 
Wicestarosta Michał Piechocki  przedstawił projekt uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie  określenia zasad obsługi przez szkoły  programu 
przyznawania i przekazywania w roku 2004/2005 stypendiów dla uczniów 
szkół ponadgimnazjalnych, umożliwiających uzyskanie świadectwa 
dojrzałości w Powiecie Wągrowieckim.  
Zarząd wniósł poprawki do powyższego projektu uchwały, 
 w § 4  dodanie ust.7  w brzmieniu : 
„ Powiatową listę stypendystów sporządzi zespół w następującym składzie 
: Józef Sulikowski jako Przewodniczący oraz po jednym przedstawicielu 
szkolnych komisji ds. pomocy materialnej”  i dodaniu § 9 w brzmieniu: 
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” Określone w niniejszej uchwale zasady obsługi przez szkoły programu 
stypendialnego mogą ulec zmianie po ukazaniu się przepisów 
wykonawczych oraz po podpisaniu umowy między Powiatem 
Wągrowieckim a Wojewodą Wielkopolskim”. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie ( 5 obecnych) podjął powyższą uchwałę  i 
stanowi ona załącznik nr  6 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 10 
 
Pan Dariusz Przesławki Kierownik Wydziału Budownictwa przedstawił 
projekty uchwał w sprawie uzgodnienia projektu decyzji o warunkach 
zabudowy działek : 
10.1 w Skokach przy ul. Wągrowieckiej. Zarząd Powiatu jednogłośnie      
          ( 5 obecnych) podjął powyższą uchwałę i stanowi ona załącznik nr 7  
        do niniejszego protokółu. 
10.2 w Skokach przy ul Topolowej. Zarząd Powiatu jednogłośnie      
        ( 5 obecnych) podjął powyższą uchwałę i stanowi ona załącznik nr 8  
        do niniejszego protokółu. 
 
Ad 11 
 
Zarząd  Powiatu  zapoznał się z projektem  uchwały w sprawie  powołania 
komisji konkursowej i uchwalenie regulaminu jej pracy i temat ten  będzie 
przedmiotem obrad następnego posiedzenia Zarządu. 
Powyższy projekt uchwały wraz z regulaminem stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokółu. 
 
Ad 12 
 
Pani  Małgorzata Klessa Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska  
przedstawiła wniosek  Nadleśnictwa Durowo o dofinansowanie tworzenia 
ośrodka edukacji leśnej, który powstaje w pobliżu Wągrowca. 
Zarząd Powiatu  po przedstawieniu propozycji dofinansowania w 
wysokości  5 000 zł, w stosunku głosów 2 za , przy 1 głosie przeciwnym 
oraz 2 głosach głosujących za niższymi kwotami ( 4 000 zł i 3 000zł) 
postanowił dofinansować powyższe przedsięwzięcie ze środków   na 
termomodernizację. 
 
Wniosek w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokółu. 
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Ad 13 
 
Starosta Wągrowiecki Józef Sulikowski przedstawił wniosek  Rewidenta 
Powiatowego  o dofinansowanie studiów podyplomowych . 
Pan Tadeusz Synoracki zwrócił uwagę na fakt , że Starosta powinien 
zachęcać do udziału w szkoleniach i podnoszenia kwalifikacji, co nie 
znaczy , że trzeba dofinansowywać. 
Starosta   wyjaśnił, że  w praktyce zatrudniając pracownika , dany kandydat 
powinien   być  już przygotowany  i wykształcony . Jedynie tylko,gdy 
zaistnieje wyjątkowa sytuacja jak np. potrzeba  utworzenia nowego 
stanowiska pracy to doszkalamy pracownika i to powinno stać się zasadą.     
Zarząd  po przeanalizowaniu wniosek rozpatrzył negatywnie i  stanowi on 
załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.  
 
Ad 14 
 
Wicestarosta Michał Piechocki przedstawił  informację o projekcie 
finansowania termomodernizacji  obiektów.  
Zarząd  po zapoznaniu się  z materiałem będzie omawiał dany temat  na 
następnym posiedzeniu.  
 
Powyższy materiał stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 15 
 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na  17 września   o godz. 13.00. 
 
Ad 16 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków. 
Zgodnie z porządkiem obrad na tym posiedzenie Zarządu zakończono. 
 
 
 

Protokolantka 
         ______________ 
       / Mariola  Substyk /                                         
                                  

                                                         Starosta Wągrowiecki   
                                                       
                                                         ________________________________               
                                                                        / Józef Sulikowski  /  
 

 



 8 

 
dotyczy posiedzenia Zarządu z dnia 9 września 2004 roku. 

 
 
 

                                                       Wicestarosta    
                                                       
                                                         ________________________________               
                                                                        / Michał Piechocki  /  

 
 

          Tomasz Kranc                _______________ 
   

          Tadeusz Synoracki           _______________ 
 

          Andrzej Wieczorek         _______________ 
 

 
 

 
   
 

 
 
 
 

 


